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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hány egészségügyi védőmaszk jut egy-egy 
egészségügyi dolgozónak?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az EMMI közleményéből tudjuk, e kérdés benyújtásának pillanatában már 16 egészségügyi 
dolgozó áll a koronavírus-fertőzöttség gyanújával megfigyelés alatt a Dél-Pesti Centrumkórházban. 
A fertőzés tehát azokat is távol tartja hivatásuk gyakorlásától, akikre most a legnagyobb szükségünk
lenne.

Ez nem is csodálható. Magyarországon még csak a híre volt a vírusnak, amikor bejelentették, hogy 
1 200 000 védőmaszk van az országban, és a büntetésvégrehajtási intézményekben naponta 25 ezret
tudnak gyártani. Ha tudjuk, hogy egy-egy ilyen maszk legföljebb 4 órán át használható, akkor egy 
nyolcórás munkanapon kettő kell belőle. Ahhoz, hogy minden egészségügyi dolgozót el lehessen 
látni vele, naponta 240 ezerre van szükség – vagyis a hatodik naptól már a szükségletnek csak 
egytizede áll rendelkezésre. Tegyük hozzá, mindez még azelőtt volt, hogy a miniszterelnök 
fölajánlotta: el tudjuk látni maszkkal Szlovákiát is.

Arról nem is szólva, hogy az egyszerű sebészeti maszk az egészségügyi dolgozóknak nem sokat ér, 
nekik legalább FFFP 2 vagy FFFP 3 minősítésű maszkokra volna szükségük. Jótékony homály 
övezi, hogy a meglévő 1 200 000 és az ígéret szerint legyártandó napi 25 ezer között hány ilyen 
van, illetve lesz. Arról sem igen hallhattunk, hogy hány

fertőző anyagok elleni védelem ( EN 14126:2003 ) minősítésű védőruha áll rendelkezésre. 

Kérdezem ezért miniszter urat:

Hány darab maszk áll rendelkezésre Magyarországon? 



Közülük hány rendelkezik FFFP 2 vagy FFFP 3 minősítéssel? 

Hányat kívánnak ebből a lakosság rendelkezésére bocsátani? 

Hányat akarnak közülük egészségügyi intézményekbe, az ott dolgozóknak juttatni? 

Hány EN 14126:2003 minősítésű védőruha áll rendelkezésre? 

Miként kívánják mindezt szétosztani? 

Mikorra történik ez meg? 

Várom megtisztelő válaszát.

Budapest, 2020. március 10. 

Tisztelettel:

dr. Oláh Lajos

Demokratikus Koalíció
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